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DATO 
17. december 2013 

JOURNAL NR. 
 

SAGSANSVARLIG 
Max M. Hansen/Per Kensø 

SKOLEN PÅ HERREDSÅSEN 

 
 

Referat 
Skolebestyrelsesmøde, Skolen på Herredsåsen  
Mandag, den 16. december 2013 klokken 17.00-20.00.  
 
Sted: Mødelokale 1+2. 
 
Medlemmer: Dorte Reimer Ørsberg, Max Møller Hansen, Troels 
Lund-Konggaard, Thomas W. Jensen, Betina Lundsgaard-Nielsen, 
Rasmus Jørgensen, Søren Schultz, Marianne Labuz, Charlotte 
Ebdrup samt elevrepræsentanter Annika og Magnus. 
 
Sekretærer: Bente Petersen og Per Kensø. 
 

Gæster: Solveig Hansen (SFO-leder) 
 
Fraværende: Troels Lund-Konggaard, Rasmus Jørgensen, 
Søren Schultz,  Annika og Solveig Hansen. 
 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

Punkt. 5 udgår – programsættes senere  
 
 
2. Godkendelse af referat 

Pkt. orientering – 3 rettes til 4. 
 

 
3. Information fra elevrådet 

Ingen informationer.  
 
 

PUNKTER TIL BESLUTNING/HØRING 
 
Intet 
 
 
 

PUNKTER TIL DRØFTELSE 
 
4. Ny resursemodel for folkeskoleområdet 
Vedhæftet er notat vedr. ny resursetildelingsmodel for 
folkeskolerne er vedhæftet som bilag. Konsekvenser gennemgås 
og drøftes. 
Gennemgået 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 

C:\Users\Max M. Hansen\Documents\Skolebestyrelse\Referat  SKB 16122013.docx 2/ 3 

5. Kantinen 
På baggrund af tidligere drøftelser kigger vi på materiale til en 
brugertilfredshedsundersøgelse (punktet udskydes muligvis til 
næste møde).  
Udsat. 
 
 
 

PUNKTER TIL ORIENTERING 
 
6. Ansættelse af ny afdelingsleder for KTC 
Da Per Gjerrild har fået job som daglig leder på Jyderup Skole fra 
1. januar, skal vi have ansat en ny afdelingsleder. Tidsplan 
gennemgås. 
Per G sagde farvel, stillingsopslag er sendt. Ansøgningsfrist 
16. januar, samtaler i uge 4 og 5. 
 
 
7. Budgetopfølgning 
Ultimo december udsendes af Gitte og gennemgås. 
Gennemgået. 
 
 
8. Meddelelser 

• Skolelederne 
• Kl-camp og Kalundborgmøde, m.v. omkring 

reform og lov 409 oplæg. 
• Drøftelser om en ny struktur på skoledagen. 
• Casa arkitektgruppe skal stå for opførselsen 

af ”Bevægelseshuset” Jane Hald 
projektleder.   

 
• Formanden 
• Svar vedr. Ulshøjhallen – der sættes ikke 

noget i gang p.t. 
• Kalundbogmødet var godt. 
. 
• Nyt fra forældremøder/arrangementer 
• Skolebesøg og indskrivning. 
  
• Pædagogisk råd 
• Ingen bemærkninger. 

 

• SFO 
• Stort fremmøde til julehygge. 
• Kursus for pædagoger er afsluttet. 
 
• Kantinen 
• Der er to personer i praktik. 
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9.  Eventuelt 
 


